
Het college van B&W heeft gisteren via het raadsinformatiesysteem de aanvraag van 
Staatsbosbeheer gepubliceerd, zie https://gemeenteraad.westbetuwe.nl/Raadsinformatie/Overige-
vragen-vanaf-01-01-2021/20230913-Beantwoording-vragen-SGP-aanvraag-vergunning-aanplanten-
bos. Het is een hele voorraad stukken en onderzoeksrapporten, ik maak me grote zorgen over het 
proces.  
  
De gemeenteraad heeft dit voorjaar bij de behandeling van het landschapsontwikkelingsplan (LOP) 
vrij nadrukkelijk aangegeven dat de raad nauw betrokken wil zijn bij besluitvorming over 
landschappen. Vastgelegd in een breed gesteund amendement. En dat is ook in de derde 
gebiedsbijeenkomst nadrukkelijk door diverse raadsleden aan inwoners gemeld. Staatsbosbeheer 
heeft het plan op 28 juni 2023 ingediend, het college heeft deze aanvraag 2,5 maand op de plank 
laten liggen. En de boodschap is nu (beetje gechargeerd): “beste gemeenteraad, als je inspraak wenst 
moet je deze aanvraag maar aan de orde stellen bij de rondvraag op 26 september in de raad. Dan 
kan je nog wat input leveren als je wil. Dat is over 1,5 week dus. Want wij (college) willen op 3 
oktober knopen hakken. En we geven nu nog geen enkele inkijk in ons voorgenomen besluit.” 
  
Dit proces lijkt me hoogst onzorgvuldig. De gemeenteraad weet ook inhoudelijk niet waar het college 
nou heen wil met dit plan. De gemeenteraad krijgt 8 werkdagen voorbereiding om een zeer 
belangrijk besluit te nemen of advies te geven over het kwetsbare landschap van de Betuwe. Stapels 
aan documenten en daar moeten de raadsleden nu maar zelf chocolade van maken. Het college lijkt 
de positie van de gemeenteraad en de procedurele afspraken over het LOP nu nauwelijks serieus te 
nemen, laat staan de mogelijkheid van inwoners om concreet mee te praten over de plannen en 
rapporten. In bijgaand document staat vrij uitvoerig uitgelegd waar het allemaal misgaat in dit 
dossier.  
  
Graag wil ik dat dit document zo spoedig mogelijk wordt verspreid door de griffie naar alle 
raadsleden, zodat iedereen het voorstel ook uit een ander perspectief kan bekijken. Deze mail mag 
daar ook aan worden toegevoegd. 
  
Er zit een inhoudelijke kant aan deze zaak en een procedurele kant. Maandag is er presidium, dan 
zou ik graag willen inspreken om mijn zorgen over de procedurele kant toe te lichten. En als de griffie 
besluit om het voorstel op inhoudelijke gronden verder niet te agenderen in een raadscommissie, 
dan ben ik genoodzaakt op de procedure en inhoud te komen inspreken op de raadsvergadering van 
26 september aanstaande. Voor beide bijeenkomsten (presidium en raadsvergadering) meld ik me 
dus bij deze aan als inspreker. Graag ontvang ik daar een bericht van bevestiging over van u. 
  
Ik wens de gemeenteraad van West Betuwe veel wijsheid toe. Ons laatste stukje Betuwse 
cultuurlandschap moeten we koesteren en niet laten ruïneren door eenzijdige belangen van een 
nationale organisatie. Bomen zijn fijn en er is ook best wat plaats voor wat bomen op De Steendert, 
maar dit plan gaat veel te ver. 
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